

Title (en)
Spring loaded contact pin.

Title (de)
Federkontaktstift.

Title (fr)
Fiche de contact à ressort.

Publication
EP 0294696 A2 19881214 (DE)

Application
EP 88108746 A 19880601

Priority
DE 3719309 A 19870610

Abstract (en)
A spring loaded contact pin (10) for making contact with electrical and electronic test pieces for test purposes. It has a sleeve (11), a contact bolt (15), guided directly therein, and at least two springs (12, 13). At least one spring (13) is arranged in the interior of the sleeve which directly guides the contact bolt (15). An additional helical compression spring (12) is arranged on the region (projecting outwards beyond the sleeve (11)) of a rod (20) of the contact bolt (15), as a result of which it is possible to shorten the spring loaded contact pin and to shorten the spring paths, for a given spring force, and hence also to save costs. <IMAGE>

Abstract (de)
Federkontaktstift (10) zum Kontaktieren von elektrischen und elektronischen Prüflingen für Prüfzwecke. Er weist eine Hülse (11), einen in ihr geradegeführten Kontaktbolzen (15) und mindestens zwei Federn (12, 13) auf. Mindestens eine Feder (13) ist im Inneren der den Kontaktbolzen (15) geradeführenden Hülse angeordnet. Eine zusätzliche Schraubendruckfeder (12) ist auf dem über die Hülse (11) nach außen überstehenden Bereich einer Stange (20) des Kontaktbolzens (15) angeordnet, wodurch sich Verkürzung des Federkontakte und Verkürzung der Federwege bei gegebener Federkraft und damit auch Kosteneinsparung erreichen lassen.

IPC 1-7
G01R 1/067; H01R 4/48; H01R 11/18

IPC 8 full level
H01R 11/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)
H01R 11/18 (2013.01 - EP US)

Cited by
EP0422546A3

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0294696 A2 19881214; EP 0294696 A3 19890426; US 4918384 A 19900417

DOCDB simple family (application)
EP 88108746 A 19880601; US 20543488 A 19880610